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  OBECNÍ ÚŘAD VĚTRUŠICE 

Vltavská 14, 250 67 Větrušice, Praha – východ, tel.:220 941 265,  220 940 507 
               

                e-mail: obec@vetrusice.cz                    www.vetrusice.cz 

 
 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva 
 

 Poř. číslo 13/16 

 
Datum a čas: 19.12.2016  v 18:00 

 
Místo: 
 

Obecní úřad, Vltavská 14, Větrušice 

Přítomni: 6 členů zastupitelstva (P. Šefčíková – starostka obce, 
Mgr. J. Dyčková – místostarostka obce, M. Buchar, J.Krušinský, ing. 
M. Řimnáč Ph.D., S. Zádová – viz prezenční listina 
 

Omluven: 
 
Počet přítomných občanů: 
 

1 – Miroslav Jaroš (pracovní povinnost – omluva doručena 
písemně) 
0 

Zasedání zastupitelstva řídila: Petra Šefčíková  (starostka obce) 
Zastupitelé pověřili zápisem: 
 

Mgr. Janu Dyčkovou 
 

Zasedání zahájeno  v 18:00 
Zasedání ukončeno v 19:32 
 

 

Starostka obce P. Šefčíková podle prezenční listiny shledala, že zastupitelstvo je usnášeníschopné, 
a zasedání zahájila přivítáním přítomných zastupitelů. 
 
Následně navrhla za zapisovatele veřejného zasedání zastupitelů J. Dyčkovou. Zastupitelé schválili 
navrženého zapisovatele hlasováním. 
 

Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 1 (Dyčková) 
 
Předsedající P. Šefčíková navrhla ověřovateli zápisu S. Zádovou a M. Řimnáče.  K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy. Zastupitelé obce schválili navržené ověřovatele hlasováním. 
 

Pro: 4  Proti:  0  Zdrželi se: 2 (Zádová, Řimnáč) 
 
P. Šefčíková po úvodní části přednesla navržený program, kdy přítomné zastupitele seznámila 
s programem zasedání tak, jak byl vyvěšen na úřední desce. 
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Navržený program zasedání: 

  
 

1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva  
2. Rozpočtové opatření č. 4/2016 
3. Rozpočet na rok 2017 
4. Projednání daru knihovně v Mladé Boleslavi  
5. Projednání daru psímu útulku v Lysé nad Labem 
6. Informace o činnosti obecního úřadu  
7. Závěr 

 
Starostka obce požádala o opravu čísla rozpočtového opatření, jedná se o rozpočtové opatření č. 
5/2016. Rozpočtové opatření č. 4/16 bylo schváleno usnesením č. 1/10/16 dne  26.9.2016. Omluvila 
se za chybu a zeptala se zastupitelů, zda i v tomto případě chtějí o rozpočtovém opatření diskutovat a 
opatření č 5/16 schvalovat. 
 
K této opravě nebyly vznesen námitky zastupitelů. 
 
Zastupitelé schválili program řádného veřejného zasedání hlasováním s opravou bodu číslo  2  
navrženého programu na Rozpočtové opatření č. 5/2016. 
 

Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 

1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání  zastupitelstva  
 

Usnesení 1/9/16 

Poptávka na odkup multikáry byla vyvěšena dne 30.11.2016. OÚ dostal jednu nabídku. Obálka byla 
otevřena komisí jmenovanou starostkou obce (Ing. Buchar - předseda, Mgr. Dyčková a J.  Krušinský - 
členové) dne 15.11.2016, o čemž byl proveden zápis, který je k dispozici na obecním úřadě.  Nabídnutá 
cena odpovídala požadavku a činila 55 501 Kč. Komise prodej doporučila. Veškeré další dokumenty, 
včetně nabídky, odhadu ceny a jmenování komise jsou k dispozici na obecním úřadě. 

 

Usnesení  1/12/16 

Sazby poplatků jsou vyvěšeny na úřední desce obce, na třech plakátovnících a na oficiálním webu obce 
Větrušice. Místostarostka obce podala rovněž informace o platbách v roce 2017 – vyvěšeno na 
plakátovnících, včetně autobusové zastávky, a na webu obce. Hotovostní i bezhotovostní platby 
poplatků za svoz komunálního odpadu budou přijímány od 2.1.2017. 

 

Usnesení  2/12/16   

Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti (IP-12-6001851-1001) mezi ČEZ Distribuce, a.s. se 
sídlem Děčín IV – Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 405 02 a obcí Větrušice byla podepsána oběma 
stranami. ČEZ Distribuce je smluvní stranou, která podává žádost o zápis věcného břemene do 
katastru nemovitostí.  
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2. Rozpočtové opatření č. 5/16 

 

P. Šefčíková informovala, že ke změnám rozpočtu dochází z důvodu objektivně působících 
skutečností ovlivňujících plnění rozpočtu příjmů a výdajů, např. se může jednat o odstranění 
havarijního stavu (V případě obce Větrušice např. plot a brána u budovy č. 12, kdy hrozilo 
zranění osob) nebo získání dotace ze státního rozpočtu apod. Tyto příčiny, pro které dochází 
ke změnám rozpočtu, taxativně vymezuje zákon č. 250/2000 Sb. v § 16.  

Dále sdělila, že je nutné udělat poslední rozpočtové opatření za rok 2016. Rozpočtové opatření bylo 
vypracováno účetní obce a upravuje příjmy ve výši 988 433 Kč a výdaje ve výši 988 433 Kč.  Jak již 
bylo uvedeno, obec má povinnost přijmout rozpočtové opatření vždy, když obdrží dotaci ze státního 
rozpočtu, což se stalo. Na účet obce byla konečně připsána dotace na opravu křížku na návsi a dotace 
na restaurování sochy sv. Václava, dotace na volby (a očekáváme platbu z MPSV – dotace na provoz 

DS), takže bylo třeba provést přesun rozpočtových prostředků, při němž se příjmy a výdaje 
vzájemně ovlivňují. 

 

K návrhu na schválení rozpočtového opatření č. 5/2016 nebyly vzneseny ze strany 
zastupitelů žádné námitky a připomínky. Rozpočtové opatření obdrželi zastupitelé e-mailem. 

 

Usnesení 1/13/16 

Zastupitelstvo obce Větrušice schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2016 tak, jak bylo 
předloženo starostkou obce. Rozpočtové opatření upravuje rozpočtové příjmy ve výši 
988 433 Kč a rozpočtové výdaje ve výši 988 433 Kč. Celé rozpočtové opatření je nedílnou 
součástí tohoto zápisu. 

 
Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
3.     Rozpočet na rok 2017 

P. Šefčíková sdělila, že návrh rozpočtu na rok 2017 byl projednán na minulém veřejném zasedání 
zastupitelstva, byl vyvěšen dne 21.11. 2016 na úřední desce a zveřejněn na webu obce. Obecní úřad 
neobdržel žádné připomínky a návrhy od občanů. Dále sdělila, že požaduje do rozpočtu zapracovat 
platby za leasing traktoru s příslušenstvím (§ 3745) a navrhuje navýšit příjmy podle finančního výkazu 
obce za listopad 2016 o 250 00 a ve stejné výši upravit výdaje. 

J .Dyčková uvedla, že ke dni 19.12. má obec na účtech a v hotovosti celkem  3 127 736, 21 Kč. 
K 31.12.2015 měla obec na účtech  2 484 457,33Kč.  

Usnesení 2/13/16 

Zastupitelstvo obce Větrušice schvaluje rozpočet na rok 2017 na závazné ukazatele jako vyrovnaný 
takto: 

Rozpočtové příjmy ve výši 7 168 000  

Rozpočtové výdaje ve výši 7 168 000 

Rozpočet na závazné ukazatele bude zveřejněn společně se zápisem z tohoto veřejného zasedání 
zastupitelstva. 

Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
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4. Projednání daru knihovně v Mladé Boleslavi  

P. Šefčíková informovala, že obec spolupracuje s knihovnou v Mladé Boleslavi a získává výměnný 
fond na půjčování knih v obecní knihovně obce Větrušice. Knihovna v Mladé Boleslavi požádala 
všechny zainteresované obce o finanční dar a připravila darovací smlouvu. Svoji žádost odůvodnila 
nedostatkem finančních prostředků na pořizování nových fondů i skutečností, že rozpočet knihovny 
nebyl Krajským úřadem SK pro rok 2017 navýšen.  
P. Šefčíková navrhla, aby obec poskytla příspěvek ve výši 5 000 Kč, který by byl uhrazen v lednu 2017. 

Tuto částku podpořila J. Dyčková s odůvodněním, že obec pro seniory či spíše seniorky v zásadě nic 
podstatného nedělá, kromě knihovny. 

Dar v této výši podpořil i M. Řimnáč s tím, že částku považuje za adekvátní počtu seniorek 
navštěvujících knihovnu (do 10 osob). 

S. Zádová uvedla, že v minulosti obec přispívala darem 1 500 Kč, ale platila zároveň 8 000 knihovně 
v Říčanech, s níž již spolupráce nepokračuje. 

Tímto zastupitelé děkuji i stávající knihovnici paní Janě Šarbochové, která se vzdala jakékoliv odměny 
za knihovnické služby,  

Usnesení 3/13/16 

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí daru na provoz knihovny v Mladé Boleslavi ve výši 5 000 Kč  
(pět tisíc korun českých) a pověřuje starostku obce podepsáním příslušné darovací smlouvy. 

 
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0 
 

5. Projednání daru psímu útulku v Lysé nad Labem 
 

P. Šefčíková navrhla poskytnout dar psímu útulku v Lysé nad Labem ve výši 5 000 Kč. Byl to jediný 
útulek v okolí (ostatní útulky sdělily, že jsou pouze a výhradně útulky městskými), který byl ochoten 
uzavřít smlouvu s obcí Větrušice o předávání zaběhlých a volně pobíhajících psů. S útulkem byla 
podepsána smlouva o přednostním přebírání zaběhlých/volně pobíhajících psů v obci.  Starostka 
obce uvedla, že dar by měl být poskytnut jako dar finanční (převod na účet), nikoliv v podobě 
naturálního nákupu granulí a podobně. Tyto dary útulek získává od lidí zejména v předvánoční době a 
v současné době má dostatek krmení. Starostka obce dále uvedla, že útulek je prověřený a byl již obcí 
využit. V této oblasti již obec měla dva zásahy a celkem byli umístěni tři psi. 

M. Řimnáč návrh podpořil a uvedl, že výše daru se vlastně rovná ceně za jednoho odchyceného psa. 
 

J. Krušinský sdělil, že útulek zná a péče o psy je na poměrně vysoké úrovni a částku doporučil.  
 
K doporučení se přidala i S. Zádová,  M. Buchar a J. Dyčková. 
 

Usnesení 4/13/16 

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí daru na provoz psího útulku v Lysé nad Labem ve výši 5 000 
Kč (pět tisíc korun českých) a pověřuje starostku obce podepsáním příslušné darovací smlouvy. 

 
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0 
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6. Informace o činnosti obecního úřadu  
 

a) P. Šefčíková informovala, že dne  1.12.2016 se účastnila setkání starostů s novým vedením 
Středočeského kraje, organizoval Svaz měst a obcí, bylo doporučeno, aby obce vstoupily do 
tohoto svazu - existuje větší možnost ovlivňovat rozhodnutí. Kromě nové hejtmanky ing. 
Jermanové, byli představeni členové Rady Středočeského kraje. Prioritou kraje je v současné 
době řešení veřejné dopravy ve SK, přetížené autobusy – přislíbeno, že se tomuto budou 
věnovat intenzivně. Dále byla probrána problematika opravy silnic a problematika 
zdravotnictví, zejména zadluženost některých nemocnic. Některé dotace, které kraj vyhlásil 
v minulých obdobích a obce dostaly příslib k jejich získání, budou pokračovat. Paní hejtmanka 
přislíbila změnit a zjednodušit webové stránky KÚ SK, které jsou velmi nepřehledné. 

b) P. Šefčíková sdělila, že díky J. Krušinskému, který problém řešil, získala obec návrh řešení 
křižovatky ulic Hlavní a Severní a návrh obytné zóny ulice Východní s tím, že by byla 
vyhrazena parkovací místa a v těchto místech by byl umožněn užší průjezdní profil. 

c) M. Řimnáč informoval, že se dne 12.12.2016  zúčastnil představení oponentního posudku k 
tzv. regionální verzi severní části obchvatu Prahy. Jednání bylo svoláno Ředitelstvím silnic a 
dálnic pod záštitou pana magistra Kupky (starosta Líbeznic). Regionální trasa (Brandýs nad 
Labem – Mratín – Líbeznice – Sedlec – Klecany – Tursko – Ruzyně) nemá oporu v územních 
plánech obcí a je projektově v zárodcích; na rozdíl od varianty stabilizované (Černý Most - 
Březiněves – Čimice – Suchdol – Ruzyně), které pro změnu propadlo souhlasné stanovisko 
EIA. To by mělo být notifikováno v průběhu roku 2017. Přítomní starostové na základě 
prezentovaného oponentního posudku podpořili stabilizovanou variantu. 

S. Zádová sdělila, že tento problém trvá od roku 2002 a ona se osobně zúčastnila několika 
jednání. Stabilizovanou variantu blokuje městská část Suchdol. 

d) J. Dyčková sdělila, že bylo dokončeno restaurování sochy sv. Václava. Celá akce byla 
schválena zástupkyní NPÚ -  Mgr. Weissovou. J. Dyčková navrhla, aby bylo v jarních měsících 
upraveno blízké okolí sochy.   

e) J. Dyčková informovala, že „školní“ autobus byl zařazen od 3.1.2017 – odjezd z Kobylis ve 
13:00 hodin. Následně upozornila na vánoční provoz autobusů – jízdní řády jsou zveřejněny 
na webu obce. Dále uvedla, že přetrvává problém s ranními autobusy, které jsou přeplněné. 
V tomto ohledu se angažuje místostarosta města Klecany, který požaduje navýšení počtu 
spojů. K jeho žádosti se přidala obec Větrušice a obec Zdiby. 

f) P. Šefčíková uvedla, že OÚ postupně navštěvovali občané obce, kteří potřebují změnit 
umístění přípojky – pouze pro gravitační kanalizaci.  Pan ing. Zdrůbek, zástupce firmy BMTO 
Group, byl požádán o součinnost a poskytnutí technika/ů, kteří by příslušné nemovitosti po 
dohodě s majiteli prošli společně se starostkou obce a zjistili, zda lze změny technicky provést 
– nejlépe v průběhu ledna 2017. Jedná se o nemovitosti umístěné ve ztíženém terénu, 
zejména pak ve staré části obce. 

M. Řimnáč požádal o prodloužení termínu pro změny v přípojkách. 
Starostka obce P. Šefčíková uvedla, že ráda termín prodlouží, nicméně konstatovala, že 
v lednu začne placení poplatků za svoz komunálního odpadu a psy, tudíž může nastat 
problém, že občané budou muset déle čekat, než se jim bude moci věnovat. Navrhla 
prodloužení termínu do 15.1.2017.    
 
Následně M. Řimnáč předal Souhrnné stanovisko občanů k Informacím o kanalizačních 
přípojkách 11/2016 (viz web) (24 nemovitostí z ulice Východní) požadující v tomto okamžiku 
zachování současného způsobu likvidace odpadních vod s výhledem splaškové vody 
recyklovat. Toto stanovisko přebrala starostka obce Petra Šefčíková.  
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g) P. Šefčíková a J. Dyčková informovaly o průběhu mikulášské besídky pro děti a poděkovaly za 
významnou pomoc členkám sociální komise, které připravily 70 balíčků v předvečer besídky. 
J. Dyčková sdělila, že na dobrovolném vstupném se vybralo 2 041. Kč. Tato částka byla řádně 
zavedena do účetnictví. Za celý rok 2016 se na dobrovolném vstupném, které bylo řádně 
zaúčtováno, vybralo 5 410 Kč. Peníze budou použity na akce pro děti. 
 
 

Těsně před ukončením veřejného zasedání zastupitelstva předložila Soňa Zádová písemnou rezignaci 
na mandát zastupitele podle § 55 odst. 2, písm. 2 zákona o volbách do zastupitelstev obcí č. 491/201 
Sb. Další v pořadí na kandidátce obce Větrušice byla paní Eva Máchová, která bude oslovena 
starostkou obce Větrušice, zda mandát přijímá.  

Zastupitelé ústy M. Řimnáče poděkovali S. Zádové za odvedenou práci. 
 

8. Závěr 

P. Šefčíková přítomným poděkovala za účast a svolala další řádné zasedání zastupitelstva na pondělí 
30.1.2017 na 18:00 hod. 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Dyčková v.r. 
 

 

Ověřovatelé:   Ing. Martin Řimnáč, Ph.D.  v.r.     Soňa Zádová v.r. 

 

 

Starostka obce: Petra Šefčíková v.r. 

 

 

 

Vyvěšeno dne:           2016          

 

Svěšeno dne:     2017 

 


